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To: 5.1.2e @minvws.nl]; A.

!

A. @minvws.nl]
Cc: 5.1.2e @minvws.nl]; @minvws.nl]
From: 5." )
Sent: Wed 1/6/2021 12:16:27 PM

Subject: RE: overleg Minister VWS met BAC PG'en

Received: Wed 1/6/2021 12:16:27 PM

Dan stel ik voor om dat ook duidelijk te benoemen:

-wat adviseren we de minister

-wat geven we mee slechts ter achtergrondinfo. Er staat nu dat hij dat moet gaan inbrengen

@minvws.nl

vorIECENE BEER orn.»

Verzonden: woensdag 6 januari 2021 13:09

51 5.1.2 1. @minvws.nl>; 5 @minvws.nl>
5.1.2e ) SERRE @minvws.nl>; ) @minvws.nl>

Onderwerp: RE: overleg Minister VWS met BAC PG'en

Hi IEEE

Dat waren ook mijn vragen aan||B{IEEY zij bereidt dit overleg voor. Maar zij heeft ook niet zoveel info. De agenda staat hieronder en

de deelnemers zijn in ieder geval minister De Jonge, eacrc, HEE. —

maar [BEE weet dit specifieker.

Van iE heb ik begrepen dat de gemeentes het graag willen hebben over de governance. Normaal gesproken zijn gemeentes

opdrachtgever van GGD’en, maar tijdens de crisis is de aansturing centraler geregeld. Nu de crisis langer duurt willen ze hierover in

gesprek. heeft aangegeven dat ze het ook over vaccineren, testen en traceren willen hebben.

We willen de minister meegeven dat hij kan vragen welke rol gemeentes voor zichzelf zien bij de uitvoering van testen, traceren en

vaccineren. Omdat ze daar graag in gehoord willen worden. De annotatie dient als achtergrondinfo en dient geen strategisch doel.

Focus is op de governance.

EER je me aan?

Groeten, EXER

5.1.2e

Programmadirectie COVID-19

minvws.nl

van:IIEEEEEEDN)ESEDNomins. i>
Verzonden: woensdag 6 januari 2021 12:53

Aan:

ce:

Onderwerp: RE: overleg Minister VWS met BAC PG'en

@minvws.nl>

@minvws.nl>

vs

EEWat is het strategisch nut en belang van deze inbreng?
Wat is de agenda? Wie zijn de deelnemers?
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Gr

@minvws.nl

van:IEEE SEEM ninvws n>
Verzonden: woensdag 6 januari 2021 12:09

51 512 minvws.nl>

5.1.2e ) minvws.nl>

Hieronder nog een kleine aanpassing in de annotatie mbt traceren

Onderwerp: RE: overleg Minister VWS met BAC PG'en

51 512 | minvws.nl>

5.1.2¢ ) minvws.nl>

Onderwerp: RE: overleg Minister VWS met BAC PG'en

Hi

Hieronder een annotatie voor agendapunt stavaza testen en traceren (cIEEEY wil jij deze voor 13:00 checken?):

Testen

¢ U kunt inbrengen dat er momenteel testcapaciteit is voor ongeveer 130.000 testen per dag. Dit loopt op tot ongeveer 150.000

testen per dag eind januari.
+ Niet alle testcapaciteit wordt op dit moment benut: vorige week werden er ongeveer 62.000 testen per dag afgenomen.
* Per 1 december kunnen mensen die naar voren komen uit BCO en de CoronaMelder app zich ook zonder klachten laten testen.

* Het voornemen is om vanaf 20 januari ook inkomende reizigers zonder klachten te laten testen, op dag 5 na aankomst.

* Daarnaast volgt het kabinet het OMT-advies op om vanwege de mutatie van het virus ook kinderen onder 13 jaar mee te nemen

in het testbeleid.

+ Er wordt gewerkt aan de doorontwikkeling van de teststrategie. Het kabinet ziet in lijn met het OMT-advies vooral

mogelijkheden ten behoeve van opsporing en bestrijding en testen voor veilige toegang.
+ Daarbij heb ik de aanpak van risicogericht grootschalig testen voor ogen. Doel is om het aantal besmettingen snel op te sporen

en op te volgen met maatregelen. Dit is iets anders dan het meer ongericht massale bevolkingstesten. De effectiviteit daarvan staat

immers niet vast en trekt een grote wissel op de uitvoeringscapaciteit.
* Het eerste gebiedsgerichte experiment gaat in januari in de gemeente Rotterdam van start. Daarnaast beginnen we in de

gemeente Dronten.

* Het tweede experiment richt zich op het voortgezet onderwijs, daar is minister Slob mee bezig. Daar willen we een aantal pilots

starten gericht op het vermindering van verspreiding van het virus op middelbare scholen en naar (gezins)contacten daarbuiten.

* Een volgend experiment dat minister van Engelshoven gaat doen is gericht op mbo, hbo en wo-instellingen. Daar zijn enkele

pilots in voorbereiding waarbij onderzocht wordt of meer fysiek onderwijs mogelijk zou zijn. Dat kan alleen stapsgewijs, dat is in

ieders belang. Het is uitdrukkelijk niet de verwachting dat dit op korte termijn gaat leiden naar volledig fysiek onderwijs voor alle

studenten.

Traceren

* U kunt inbrengen dat het BCO is opgeschaald tot 7500 FTE (landelijk + regionaal), waarmee ongeveer 4400 volledige BCO’s per
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dag kunnen worden uitgevoerd.
* Het aantal BCO’s per dag kan verder worden opgeschaald door meer risicogestuurd te gaan werken. De focus ligt dan op de

personen die besmet zijn. Regio’s met hoge besmettingsdruk worden ondersteund door de landelijke schil.

* Op dit moment wordt door f80% van de GGD’en een vorm van risicogestuurd BCO uitgevoerd. Door 20% van de GGD’en wordt

nog volledig BCO uitgevoerd.
* Daarnaast werken GGD GHOR en GGD’en aan het uniformeren van de werkwijze. Voorbeelden hiervan zijn digitale

ondersteuning voor efficiénter gebruik van het systeem waarin wordt geregistreerd, en een digitale oplossing, waarmee de

contacten van de besmette persoon sneller door de BCO medewerker geregistreerd kunnen worden.

* Dankzij het uniformeren en digitaliseren verwacht de GGD ongeveer 25% meer BCO’s per dag te kunnen uitvoeren met de

huidige capaciteit.

Zoals telefonisch besproken kan de minister met betrekking tot het geheel (vaccineren, testen, traceren) vragen welke rol de

wethouders hierin voor zichzelf zien, aangezien zij hebben aangegeven dat governance een belangrijk bespreekpunt voor ze is.

De meerkostenregeling is trouwens niet hetzelfde als de DVO’s waar [EESen ik mee bezig zijn: de meerkostenregeling is een

regeling tussen regionale GGD’en en VWS, de DVO's zijn overeenkomsten tussen GGD GHOR en VWS.

Groeten, Tanja

Programmadirectie COVID-19

ie PN
+31 6 AR

—-—-Qarspronkelijk bericht-----

van: [| EEN minvws.nl>
Verzonden: dinsdag 5 januari 2021 15:48

Onderwerp: RE: overleg Minister VWS met BAC PG'en

HoiEXER
Dank voor deze toelichting. Ik heb inmiddels al contact gehad met [EXE en we zijn gekomen tot onderstaande agendapunten.
De BAC wil vooral met de minister spreken over governance, dus dat hebben we in voorbereidingen. Zou jij daarbij een korte

annotatie kunnen maken voor agendaonderwerp 5? Alvast veel dank daarvoor.

Je noemt in jouw mail ook de meerkostenregeling met de VNG en de GGD-en. lk weet dat collega 5.1.2e ook bezig is met de

DVO door de GGD-en. Is dat hetzelfde? Ik had namelijk het idee dat de VNG geen rol speelde bij die DVO, maar wellicht weet jij
meer en spreken we niet over hetzelfde.

lk ontvang jouw annotatie graag uiterlijk woensdag 13.00, zodat ik daarna de lijn kan starten.

Groet,

1. Opening en kennismakingen

2. Gesprek bestuurlijke verhoudingen/governance MARIT

3. Toekomst WPG MARIT

4, Stand van zaken vaccineren ASHNA

5. Stand van zaken testen en traceren TANJA
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6. Wwvtk/afsluiting

-----Qorspronkelijk bericht-----

Verzonden:

Ly
5 januari 2021 14:

07

Onderwerp: RE: ro Minister VWS met BAC PG"en

Bijgevoegd het verslag van het BO van 16 december. Maar hier staat niks in over het voornemen om een overleg met BacPG te

plannen. Dat werd kort ingebracht door GGD GHOR. Wat ik ervan heb begrepen is dat de behoefte aan een overleg met de

minister is bij BacPG en dat het een mooi zou zijn als VWS hierin het voortouw zou nemen. De minister heeft toegezegd dat we dat

overleg zouden plannen, inhoudelijk zijn er verder geen toezeggingen gedaan.

Ik denk dat het handig is om met [EE af te stemmen wat de BacPG wil bespreken. Verder kan ik me voorstellen dat één van

de bespreekpunten de meerkostenregeling met de VNG en GGD'en zal zijn. Via[IEEE heb ik begrepen dat ze vragen

om een nieuwe brief (update van bijgevoegde brief), waarin we (oa) aangeven dat COVID-gerelateerde kosten ook in 2021 en ook

voor vaccineren worden vergoed. Ik ben met die nieuwe brief bezig, maar wellicht wil de minister tijdens het overleg alvast

aangeven/geruststellen dat de brief eraan komt.

Groeten, EEN]

{]

Programmadirectie COVID-19

minvws.nl

-—---Oorspronkelijk bericht-----

vor: AEN,EXE0 mivvis.1>
Verzonden: dinsdag 5 januari 2021 13:01

@minvws.nl>

@minvws.nl>

Onderwerp: FW: overleg Minister VWS met BAC PG'en

oi[EEE
Heb jij voor mij het verslag van de bijeenkomst 16 dec?

Groet,

-----Oorspronkelijk bericht-----

vor:INES)SEE0 ninvis.n
Verzonden: dinsdag 5 januari 2021 11:43

Onderwerp: RE: overleg Minister VWS met BAC PG'en

Ho

neemt deel aan dit overleg. Het gaat inderdaad over zowel vaccineren als testen en traceren.

zijn nu in de Kamer voor debat. Ik vraag morgenochtend wat zij willen bespreken.

Je zou aanEEE kunnen vragen naar het verslag van het overleg waarin dit overleg is toegezegd. Dat was op 16 december.
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Groeten,

Dubbel
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Dubbel



985129

Dubbel


